

**Protokół z zebrania mieszkańców Osiedla „Południe”
odbytego dnia 23.09.2024 r.
w Szkole Podstawowej nr 3 w Czechowicach – Dziedzicach.**

Ad. 1

Przewodnicząca Zarządu Osiedla „Południe” Pani Marzena Pawlik przywitała zebranych mieszkańców oraz gości w osobach:

- Marian Błachut – burmistrz miasta,
- Radosław Hudziec – zastępca przewodniczącego RM,
- Paweł Pawlik – radny RM,
- Krzysztof Szczypka – radny RM,
- Radosław Hudziec – radny RM,
- Dariusz Czapiga – radny RM,
- Leszek Czopek – przedstawiciel SM,
- Dominik Piecha – przedstawiciel KP.

Przewodnicząca poinformowała, że dzisiejsze zebranie jest zebraniem sprawozdawczo-wyborczym, ponieważ upłynęła 5 – letnia kadencja Zarządu Osiedla „Południe”.

Ad. 2

Następnie przewodnicząca Zarządu Osiedla „Południe” zaproponowała zebranym porządek zebrania, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 3

Przewodnicząca zarządu osiedla stwierdziła prawomocność zebrania – obecnych 93 mieszkańców wg załączonej listy.

Ad.4

Na protokolanta zebrania przewodnicząca Zarządu Osiedla „Południe” zaproponowała Danutę Łuszczak, której kandydatura została przyjęta 92 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się.

Ad. 5

Następnie przewodnicząca oddała głos Pani Alicji Wizner – przewodniczącej komisji skrutacyjnej powołanej przez Burmistrza Miasta, która stwierdziła prawomocność zebrania i omówiła zasady przeprowadzania wyborów i zachęciła zebranych do zgłaszania kandydatów na przewodniczącego Zarządu Osiedla „Południe”.

Mieszkańcy zgłosili:

- Panią Marzenę Pawlik,
- Pana Piotra Kwaśniaka.

Zgłoszeni wyrazili zgodę na kandydowanie.

W związku z brakiem innych propozycji zamknięto listę kandydatów i komisja skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania.

W oczekiwaniu na przygotowanie kart przewodnicząca zebrania zaproponowała przejście do kolejnych punktów porządku zebrania.

Ad. 7

Przewodnicząca zarządu osiedla przypomniała, że protokół z poprzedniego zebrania mieszkańców był i jest dostępny w siedzibie Rady Osiedla „Południe” (Szkola Podstawowa nr 3) oraz na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Czechowicach-Dziedzicach.

Ad.8

Nikt nie zgłosił żadnych uwag do protokołu, zatem bez odczytywania przystąpiono do jego zatwierdzenia.

Protokół został przyjęty bez zmian wszystkimi głosami za.

Ad. 9

Przewodnicząca Zarządu Osiedla „Południe” przedstawiła sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla za okres 11.10.2023 r – 23.09.2024 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 10

Sprawozdanie zostało przyjęte przez zebranych 92 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się.

Ad. 11

Przewodnicząca zebrania przedstawiła propozycje prac do wykonania na terenie Osiedla „Południe” w roku 2025 z budżetu Gminy.

Przewodnicząca każdy wniosek krótko uzasadniła.

Ad. 12

Przewodnicząca zebrania przedstawiła propozycje prac do wykonania na terenie Osiedla „Południe” w roku 2025 z budżetu Starostwa Powiatowego.

Przewodnicząca każdy wniosek krótko uzasadniła.

Ad. 13

Przewodnicząca zebrania przedstawiła propozycje prac do wykonania na terenie Osiedla „Południe” w roku 2025 z budżetu Osiedla „Południe”.

Przewodnicząca każdy wniosek krótko uzasadniła.

Ad. 14

Następnie przewodnicząca zachęciła zebranych do formułowania ustnie dalszych wniosków.

- 1) Pani .. dopytywała o ścieżkę rowerową przez Bażaniec.
Odp. R. Hudziec – droga jest wąska, więc prawdopodobnie nie będzie to możliwe, ale propozycja jest do rozpatrzenia.
- 2) Państwo .. zaproponowali przeniesienie przystanku na ul. Zamkowej na wysokości ich posesji w inne, lepsze miejsce.
Odp. R. Hudziec – sprawa będzie zgłoszona do UM.
- 3) Pan P. zaproponował zamontowanie lustra w miejscu łączenia się ul. Sokolej i ul. Żurawiej.
- 4) Pani .. :
 - zaproponowała lustro w miejscu łączenia się ul. Hiacyntów i ul. Zawilej,
 - prosiła o zabezpieczenie wyjścia z lasku na wysokości posesji ul. Chmielna 10 (po deszczach jest wyrwa koło drogi i może dojść do podmycia asfaltu,
 - poinformowała, że tablica na placu zabaw na osiedlu domków szeregowych jest zniszczona,

- zaproponowała zabezpieczenie barierkami przejścia dla pieszych na ul. Zamkowej koło szkoły,
 - zgłosiła, że mieszkańcy skarżą się na bardzo źle zrobiony wyjazd z ul. Chmielnej na ul. Zawilą (Pan Burmistrz zauważył, że powinno to zweryfikować IZD),
 - zaproponowała zainstalowanie na terenie osiedla stołu do tenisa stołowego na świeżym powietrzu.
- 5) Pan l _ _ _ _ _ zgłosił:
- potrzebę wprowadzenia znaku B5 na przejeździe kolejowym na ul. Rzecznej (samochody ciężarowe niszczą przejazd),
 - montaż tablicy informacyjnej na ul. Junacka, ul. Komorowicka.
- 6) Pani _ _ _ _ _ zaproponowała zwiększenie dofinansowania dla PP3 do 8 000 zł.
Odp. M. Pawlik – możliwe zwiększenie z rezerwy.
- 7) Jeden z mieszkańców zaproponował zamontowanie lustra ul. Pawia /ul. Lipowska.
- 8) Pani _ _ _ _ _ – zgłosiła potrzebę uzupełnienia oznakowania ul. Zamkowej.
- 9) Jedną z mieszkankę zaproponowała wyznaczenie przejścia dla pieszych na ul. Lipowskiej na wysokości pętli autobusowej.

Przewodnicząca poinformowała, że na ul. Kruczej będzie zamontowane lustro, które zostało skradzione. Asfalt na ul. Pocztovej koło P. Linka zostanie naprawiony w ramach bieżących remontów.

Wnioski zgłoszone przez mieszkańców zostały poddane pod głosowanie:

1. **Lustro ul.Sokola/ul.Żurawia.**
2. **Lustro ul.Hiacyntów/ul.Zawilą.**
3. **Lustro ul. Pawia/ul. Lipowska.**
4. **Tablica informacyjna ul. Komorowicka/ul.Junacka.**
5. **Zwiększenie kwoty na zakup sprzętu dla PPP 3 o 3000 zł.**

Ww. zostały przyjęte 91 głosami za, przy 1 głosie sprzeciwu.

Ad. 5 cd.

W tym momencie komisja skrutacyjna wróciła z przygotowanymi kartami do głosowania. Przewodnicząca komisji Pani Alicja Wizner przypomniała zasady głosowania i mieszkańcy odebrali karty do głosowania, po ich wypełnieniu wrzucali karty do odpowiednio zabezpieczonej urny. Po zebraniu głosów komisja skrutacyjna udała się do oddzielnego pomieszczenia celem przeliczenia głosów.

Ad. 15

Przewodnicząca M. Pawlik zaproponowała podjęcie uchwał.

Podjęto **uchwałę nr 1/2024** w sprawie propozycji wykorzystania środków finansowych budżetu Gminy na 2025 rok, obejmującą wnioski zgłoszone przez zarząd osiedla i mieszkańców, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym 92 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się.

Podjęto **uchwałę nr 2/2024** w sprawie propozycji wykorzystania środków finansowych budżetu Osiedla „Południe” na rok 2025, obejmującą wnioski zgłoszone przez zarząd osiedla i mieszkańców, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym jednomyślnie.

Przewodnicząca Zarządu Osiedla „Południe” zaproponowała też podjęcie **uchwały 3/2024** w sprawie upoważnienia Zarządu Osiedla „Południe” do dokonywania przesunięć w uchwalonym budżecie osiedla bez zwoływania Ogólnego Zebrania mieszkańców, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym 89 głosami za, 1 głosem przeciwnym i przy 3 głosach wstrzymujących się.

Następnie **podjęto uchwałę nr 4/2024** w sprawie propozycji wykorzystania środków finansowych budżetu Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej na 2025 rok, obejmującą wnioski zgłoszone przez zarząd osiedla i mieszkańców, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym jednomyślnie.

Ad. 16

1) Pan

- remontując ul. Legionów nie założono barierek przy ścieżce rowerowej, oddzielającej ją od ul. Legionów, co stwarza duże zagrożenie dla poruszających się ścieżką rowerzystów.

Odp. Pan Burmistrz M. Błachut zauważył, że były już głosy w tej sprawie i jest to bardzo ważna sprawa, należy więc zgłosić sprawę do wykonawców.

- podniesiono cenę wywozu śmieci (dlaczego?), a gabaryty i tak w niektórych przypadkach nie są odbierane, zarzucił burmistrzowi, że ustalono cenę chyba wg jego zarobków.

Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – koszty wywozu śmieci są coraz wyższe, bo rosną ceny paliwa i energii elektrycznej, a jego zarobki nie mają nic wspólnego z ustalonymi cenami; firma wywożąca gabaryty ustala, jak gabaryty mają być przygotowane np. okno bez szyb, meble rozmontowane na poszczególne części, drobne gabaryty np. muszle klozetowe najlepiej wywieźć na PSZOK.

2) Pani – dlaczego za korzystanie z domowych kompostowników odliczane jest tylko 1 zł od stawki za śmieci.

Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – każde miasto inaczej kalkuluje stawki za wywóz odpadów; odpady BIO dodatkowo zwiększają koszty, gdyż nie są ujęte w systemie (jedynie interpelacja do marszałka).

Ad. 5 cd.

W tym momencie komisja skrutacyjna przedstawiła protokół z głosowania, w którym stwierdziła, że żaden z kandydatów nie uzyskał wymaganej bezwzględnej liczby głosów i tym samym nie został wybrany Przewodniczący Zarządu Osiedla „Południe” (protokół z głosowania w załączeniu do protokołu). Przystąpiono zatem do II tury głosowania.

Ad. 16 cd.

- 3) Pan _____ – Olszyna została podtopiona podczas ostatniej powodzi, gdyż podczas prowadzenia kanalizacji rzeczka tam płynąca została zamulona piaskiem, obiecano, że będzie to wyczyszczone, ale od 3 lat nic nie zostało zrobione.
Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – w dniu dzisiejszym spotkał się z przedstawicielem Wód Polskich, w których gestii jest utrzymanie min. takich rzeczek, ale nie mają na to pieniędzy.
- 4) Pan _____ – poruszył temat pękających wałów (grobli) nad Młynówką (woda zasilająca stawy prywatne), stawy powinny pełnić funkcję zbiorników retencyjnych, a obecnie podczas takich ulew jak ostatnio stwarzają tylko zagrożenie; wg niego właściciel stawów powinien zapłacić odszkodowanie
Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – stawy nie mogą pełnić funkcji retencyjnej, wypuszczanie wody ze stawów nie jest możliwe (a co z rybami?). Gmina nie może działać wbrew prawu. Powinno być zweryfikowane pozwolenie wodno-prawne (sprawa była omawiana z przedstawicielem Wód Polskich na spotkaniu w udziałem Pana P. Koperskiego). Pan Burmistrz przypomniał, że państwowy program budowy wałów po powodzi w 2010 r. został zamrożony po roku 2015 i nie doszło do wykonania zaplanowanych na terenie naszej gminy inwestycji; zwrócił też uwagę, że gmina jest objęta stanem klęski żywiołowej.

Ad. 5 cd.

W tym momencie komisja skrutacyjna przedstawiła protokół z głosowania, w którym stwierdziła, że w II turze głosowania wymaganą bezwzględną liczbę głosów otrzymał Pan Piotr Kwaśniak i tym samym został wybrany Przewodniczącym Zarządu Osiedla „Południe” (protokół z głosowania w załączeniu do protokołu).

Zebrani pogratulowali wybranemu nowemu przewodniczącemu i jednocześnie podziękowali ustępującej przewodniczącej Pani Marzenie Pawlik.

Ad. 6

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na członków Zarządu Osiedla „Południe”.

Zgłoszono następujące osoby:

- 1) Marzena Pawlik,
- 2) Barbra Szpyra,
- 3) Eliza Niedziela,
- 4) Danuta Łuszczak,
- 5) Bogdan Gicala,
- 6) Eliza Niedziela,
- 7) Łukasz Bem – nie wyraził zgody,
- 8) Paweł Wróbel – nie może kandydować ze względów formalnych,
- 9) Rafał Krzepina,
- 10) Aleksandra Hoczek.

Zgłoszeni 1) – 6) oraz 9) – 10) wyrazili zgodę na kandydowanie. W związku z brakiem innych propozycji zamknięto listę kandydatów i komisja skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania.

Ad. 16 cd.

5) Pani _____ – regulacja rzeczki płynącej obok jej domu doprowadziła do oberwania się jej brzegu podczas ostatnich ulewnych deszczy, co spowodowało narażenie jej garażu na osunięcie się do rzeczki – zażądała niezwłocznego zadziałania gminy w tej sprawie, co Pan Burmistrz obiecał zrobić.

6) Pan _____ - wrócił do problemu zalewania wodą ul. Świerkowej w kierunku 3 CARGO.

Odp. Burmistrz M. Błachut – nie ma tam żadnego odwodnienia, na dzień dzisiejszy nie ma pomysłu na rozwiązanie tej sprawy, bo nie ma tam kanalizacji. Nie jest to też wina wycieku z wodociągu (sprawa została zbadana). Wodę opadową powinien każdy mieszkaniec zagospodarować na swojej działce. Prawdopodobnie jest to sprawa przerwanych drenów (nowe budynki) i powinna się tym zająć spółka wodna.

prosi o kontakt w tej sprawie:

7) Pan _____ wrócił do problemów związanych ze skutkami zalania Olszyny – problemy są zdiagnozowane (obsunięcie brzegu rzeczki, stawy hodowlane), zaplanowano spotkanie w tej sprawie z wizytą na miejscu.

8) Pan _____ – podkreślił, że Olszyna została zalana przez wodę z przepustu od stawów rybnych.

9) Pan _____
- apelował o realizację obiecanych działań,
- na parkingu wzdłuż ul. Junackiej koło PP3 parkują TIR-y, zamiast samochodów rodziców przywożących dzieci do przedszkola; staż miejska i policja interweniuje na wezwanie, ale nie daje to żadnego efektu; zaproponował wprowadzenie odpowiedniego znaku drogowego.

Odp. Przedstawiciel KP – jeżeli są takie sytuacje należy zrobić zdjęcie i dzwonić na policję, aby podjęła interwencję; zaproponował też zgłoszenie tego miejsca do krajowej mapy zagrożeń bezpieczeństwa; w porze nocnej w mieście jest tylko 1 patrol, który najczęściej interweniuje w centrum miasta, bo tam jest najwięcej zdarzeń.

Pan _____ zaapelował o natychmiastową i skuteczną reakcję, zaproponował, że w PP3 na ul. Junackiej przygotuje odpowiednią akcję informacyjną.

Ad. 6 cd.

W tym momencie komisja skrutacyjna wróciła z przygotowanymi kartami do głosowania. Przewodnicząca komisji Pani Alicja Wizner przypomniała zasady głosowania i rozdano karty do głosowania. Po zebraniu głosów komisja skrutacyjna udała się do oddzielnego pomieszczenia celem przeliczenia głosów.

Ad. 16 cd.

10) Pan _____ – zauważył potrzebę oznaczenia przejścia dla pieszych (pasy) na przejściu z ul. Rzecznej na ul. Komorowską.

Odp. Pan Burmistrz M. Błachut zaproponował zapisanie to jako wniosku z dzisiejszego zebrania do realizacji.

11) Pan _____ - podziękował władzom miasta za rozbudowanie budynku szkoły na Lipowcu i prosił o pochylenie się nad budową nowej sali gimnastycznej.

Odp. Pan Burmistrz M. Błachut zauważył, że nie może dzisiaj obiecać, że taka inwestycja dojdzie do skutku. Jest to potrzebne, ale nie można dzisiaj przewidzieć kondycji finansowej gminy, szczególnie w świetle ostatnich wydarzeń. Trudno będzie na to znaleźć środki – brak programów dofinansowujących takie inwestycje.

- 12) Pan _____ – zwrócił uwagę na brak możliwości parkowania samochodów na terenie szkolnym (rozumie potrzebę parkingu dla pracowników szkoły), proponuje zrobić parking wzdłuż ul. Lipowskiej (tzw. najazdy).
Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – stawiam wysoko bezpieczeństwo uczniów, sprawa wymaga przemyślenia.

Ad. 6 cd.

Po podliczeniu głosów komisja skrutacyjna powróciła na salę i przedstawiła zebrany protokół z głosowania, w którym stwierdziła, że członkami Zarządu Osiedla „Południe” zostali: Pawlik Marzena, Gicala Bogdan, Łuszczak Danuta, Niedziela Eliza, Szpyra Barbara, Krzepina Rafał (protokół w załączeniu).

Ad. 16 cd.

- 13) Pani _____ – zgłosiła propozycję postawienia znaku B35, B36 na ul. Komorowickiej – notorycznie parkują tam samochody ciężarowe SANIT-TRANS, blokują drogę, kierowcy zachowują się nieobyczajnie (oddawanie moczu) – SANIT-TRANS nie udostępnia miejsca swoim pracownikom na terenie firmy. Mieszkańcy informują policję i SM telefonicznie, przesyłają zdjęcia – brak efektów. Czują się zniechęceni tym ciągłym konfliktem z firmą, bo nikt nie może im pomóc. Co może zrobić miasto?

Odp. Przedstawiciel KP – zapozna się z problemem, bo jest w naszym mieście na zastępstwie; zauważył, że każde zgłoszenie powinno wywołać skutek. Pan L. Czopek ze SM potwierdził, że powinna być robiona dokumentacja fotograficzna. Przedstawiciel KP prosił o dzwonenie w tej sprawie na jego służbowy numer telefonu: 727 032 531.

- 14) Pan _____ – być może SANIT-TRANS niczego się nie boi, bo jeżeli wpłynie do SM zgłoszenie (e-mail) firma jest powiadamiana o tym poprzez przesłanie dalej tego samego e-maila (firma dobrze wie, kto zgłasza do nich uwagi).

Odp. Przedstawiciel SM – L. Czopek – nie jest to prawda, bo dane zgłaszającego przed wysłaniem są wymazywane.

Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – postawienie odpowiedniego znaku na ul. Komorowickiej byłoby zasadne, ale trzeba to sprawdzić.

Odp. Pan _____ – gdy powstanie przepust na ul. Komorowickiej ruch będzie przetransferowany w inne miejsce, a realizacja tego jest bliżej niż dalej.

- 15) Pani _____ – nadal nie ma kanalizacji w kilku domach przy ul. Legionów.

Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – nie zapomniano o tych budynkach, ale nie było to możliwe ze względu na warunki techniczne, kanalizację buduje PIM.

Odp. Pan _____ – tzw. „czarne plamy” na mapie kanalizacji będą realizowane w terminie późniejszym.

- 16) Pani _____ – w czasie ostatnich ulewnych deszczy została zalana ul. Sikorek pewnie z powodu poprzerywanych drenów, niektóre rowy są zasypane przez mieszkańców – zaproponowała koryta odwadniające.

Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – koryta odwadniające to dobry pomysł, jednakże woda musi być gdzieś odprowadzona; zaproponował komisję, która przeanalizuje problem.

- 17) Pan _____ – zgłosił potrzebę wykonania nakładki asfaltowej na ul. Bukowej na wysokości numerów 37 – 39 oraz wykonanie remontu nawierzchni od nr 39 do końca.

- 18) Pan _____ – zaproponował zwołanie komisji w sprawie zalewania potokiem od stawów ul. Robotniczej i ul. Rzecznej.
Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – podkreślił, że ceni sobie inicjatywę mieszkańców w tej sprawie i postara się sprowadzić przedstawiciela Wód Polskich.
- 19) Pani _____ – zauważyła, że istnieje potrzeba pozyskiwania od miasta informacji zwrotnej w sprawie zgłaszanych problemów.
- 20) Ponownie mieszkańcy wrócili do sprawy SANIT-TRANSU – hałas (WIOŚ zbadał, że nie ma hałasu), zaśmiecanie, interwencje policji bez umundurowania i w nieoznakowanych samochodach. Mimo interwencji firma nadal jest uciążliwa, czy znana jest liczba tych interwencji (czy one są odnotowywane?).
Odp. Pan R. Hudziec – problem ten jest wszystkim znany, był omawiany na komisji RM, są prowadzone w tej sprawie działania.
- 21) Jeden z mieszkańców zapytał, czy przepust na ul. Komorowickiej spowoduje, że będzie ona obwodnicą (na to się nie zgadza!).
Odp. Pan Burmistrz M. Błachut – tzw. obwodnica ma odciążać tereny zurbanizowane (ul. Junacka, ul. Komorowicka), chociaż nie zlikwiduje całkowicie transportu na ul. Junackiej (tam też są siedziby firm).

Ad. 17

Pan M. Pawlik podziękowała za przybycie gościom i mieszkańcom.
Pan R. Krzepina podziękował wszystkim za udział w zebraniu.

Na tym zebranie zakończono.

Protokołowała


Danuta Łuszczak

PRZEWODNICZĄCA
Zarządu Osiedla "Południe"


Marzena Pawlik

Anonimizacja danych osobowych osób – na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz. U. 2022, poz. 902)

Anonimizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr Urzędu Miejskiego w Czechowicach-Dziedzicach – Gabriela Partyka -Dzida

**Porządek Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla „Południe”
w dniu 23.09.2024 r.**

1. Przywitanie mieszkańców i gości.
2. Przedstawienie porządku Zebrania.
3. Stwierdzenie prawomocności Zebrania.
4. Wybór protokolanta Zebrania.
5. Wybór przewodniczącego Zarządu Osiedla „Południe” na następną kadencję.
6. Wybór członków Zarządu Osiedla „Południe”.
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Ogólnego Zebrania Mieszkańców.
8. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniego Ogólnego Zebrania Mieszkańców.
9. Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla za okres 11.10.2023 r. – 23.09.2024 r.
10. Głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.
11. Przedstawienie propozycji prac do wykonania na terenie Osiedla w roku 2025 z budżetu Gminy.
12. Przedstawienie propozycji prac do wykonania na terenie Osiedla w roku 2025 z budżetu Osiedla.
13. Przedstawienie propozycji prac do wykonania na terenie Osiedla w roku 2025 z budżetu Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej.
14. Wnioski mieszkańców dotyczące prac do wykonania na terenie Osiedla na rok 2025 (głosowanie nad przyjęciem przedstawionych wniosków).
15. Głosowanie propozycji prac do wykonania na terenie osiedla w roku 2025 z budżetu Gminy, budżetu Osiedla i budżetu Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej oraz Uchwał Ogólnego Zebrania Mieszkańców.
16. Sprawy bieżące, dyskusja, zapytania do gości.
17. Zakończenie zebrania.